
Bc. Damian Wałoszek 

CZ 

Studuju magisterský obor Umělá inteligence na Matfyzu a na 

koleji bydlím už řadu let (a ještě nějakou chvíli tu plánuju 

pobýt). V Kolejní radě působím poslední 4 roky a za tu dobu se 

mi povedlo prosadit nebo pomoct se zařízením mimo jiné 

následujících věcí: 

• Elektronická rezervace kluboven 

• Venkovní posezení (piknikové stoly) 

• Stolní fotbálek 

• Rekonstrukce aerobiku 

• Komplexní návody ke starým pračkám 

• Zlepšení stavu/spravování koláren 

• Fungování kufráren v létě 

• Lepší autobusové spojení (jezdí mezi 20:00-22:00, v neděli odpoledne a večer a staví na 

Nádraží Holešovice u tramvaje 17) 

• Velká aktualizace Kolejní kuchařky a její překlad do angličtiny 

• Jmenování správce posilovny (který řeší opravy stávajícího a nákup nového vybavení) 

• Použitelnější vzhled webu KR při prohlížení na mobilu 

Chtěl bych se znovu ucházet o Vaši přízeň ve volbách, abych mohl nadále pokračovat v prosazování a 

řešení věcí, které zlepší život ubytovaným.  

EN 

I'm studying for a Master's degree in Artificial Intelligence at Matfyz and I've been living in the 

dormitory for a number of years (and plan to stay here for a while). I've been member of the 

Dormitory Council for the last 4 years, and in that time I've managed to promote or help with the 

following things, among others: 

• Electronic reservation of clubrooms 

• Outdoor seating (picnic tables) 

• Foosball table 

• Reconstruction of aerobics 

• Comprehensive guides to old washing machines 

• Improving the condition/management of bike rooms 

• Operation of luggage rooms in the summer 

• Better bus connection (runs between 8 p.m. and 10 p.m., on Sunday afternoons and 

evenings and stops at Nádraží Holešovice by tram 17) 

• A major update of the Dormitory Guidebook and its translation into English 

• Appointment of a gym manager (who handles repairs to existing equipment and a purchase 

of new) 

• More usable design of the Dormitory Council website in mobile view 

I would like to run for your favor again in the elections so that I can continue to promote and solve 

things that will improve the lives of the residents. 


